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Abstract (en)
The fitness training apparatus has a seat surface (11) and two levers (13) which are provided with handles (15) and can be swivelled in each case
about an axis counter to a resistance. The handles (15) have at least one further degree of freedom of movement, in that they can be moved counter
to a resistance. In addition to the swivel movement about a transverse axis, the handles (13) can thus be swivelled in each case about a longitudinal
axis and/or can be moved in the longitudinal direction of the levers. In this manner, a multiplicity of individual muscles and muscle groups can be
exercised. By adjusting the resistances, different loads can be applied. This allows the apparatus to be used also as a strength training apparatus.
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Konditions-Trainingsgerät besitzt eine Sitzfläche (11) und zwei mit Griffen (15) versehene Hebel (13), die je um eine Achse gegen eine
Widerstand schwenkbar sind. Die Griffe (15) haben mindestens einen weiteren Bewegungsfreiheitsgrad, in dem sie gegen einen Widerstand
bewegbar sind. So können die Griffe (13) zusätzlich zur Schwenkung um eine Querachse je um eine Längsachse schwenkbar und/oder in
Längsrichtung der Hebel bewegbar sein. Auf diese Weise lassen sich eine Vielzahl von einzelnen Muskeln und Muskelpartien belasten. Durch
Einstellung der Widerstände können unterschiedliche Belastungen aufgebracht werden. Dies erlaubt auch eine Verwendung als Kraftsport-
Trainingsge rät.
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